
Fonseca: W bramce Pau Lopez. Veretout i Pellegrini zagrają
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Paulo Fonseca pojawił się na tradycyjnej przedmeczowej konferencji

prasowej. Oto jak odpowiadał na pytania dziennikarzy dotyczące

poszczególnych graczy i rozwiązań na pojedynek z Bologną. 

Pellegrini i Veretout są  gotowi do gry od pierwszej minuty?

- Tak, są odzyskani. Trenowali wczoraj i dzisiaj z zespołem, trenowali dobrze i jutro

zagrają.

Kondycja Smallinga jest optymalna?

- Nie grał przez długi czas. Musi odzyskać najlepszą kondycję fizyczną. Jego gra w

Sofii była ważna dla kondycji fizycznej i pewności siebie.

Z uwagi na brak Pedro może zadebiutować od pierwszej minuty para

Dzeko-Mayoral?

- Zobaczymy jutro.

Jak ma się Pau Lopez?

- Pau Lopez grał zawsze bardzo dobrze w Lidze Europy, jutro zagra.

Mancini będzie do dyspozycji z Torino?

- Zobaczymy, dobrze pracował. Ufam, że może wkrótce wrócić.

Myślałeś o ustawieniu Cristante w defensywie?

- Gra bardzo dobrze na tej pozycji, staje się moim zdaniem świetnym środkowym

obrońcą. Jestem pewien, że jutro zagra, zobaczymy tylko na jakiej pozycji. Muszę

jednak powiedzieć, że jestem bardzo zadowolony z Cristante w roli środkowego

obrońcy.

Jak czuje się Dzeko?

- Bardzo dobrze, odzyskał kondycję fizyczną. Potrzebowaliśmy by grał bez żadnych

uwarunkowań, teraz czuje się dużo lepiej.
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